
-.D Gemeente

oosen daal- R
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Bij regelmaat ontvangen wij klachten over het drukke en vaak te hard rijdend (vracht)verkeer door de

dorpskern van Heerle. lnwoners klagen over verkeersoverlast, geluidsoverlast en schade aan hun

woningen door trillingen, vooral bij enkele smalle doorgangen in de Herelsestraat. (hoofdstraat).

Tevens zorgen geparkeerde auto's in de (smalle) straat soms voor onoverzichtelijke situaties en

afgebroken spiegels zijnvaak het resultaat. Ook bij de basisschool, met veel komende en gaande

kinderen - vaak gebracht door ouders - zijn soms drukke en onveilige verkeerssituaties.Bij de

Leefbaarheidsgroep Heerle is dit probleem bekend en eerder zijn hierover al gesprekken gevoerd met

onder andere de politie en de gemeente. Ook onze fractie heeft gesproken met de voorzitter van

Leefbaarheidsgroep waaruit bleek dat er een veelvoud aan gesignaleerde problemen is, maar dat een

echte "totaaloplossing" (nog) niet is gevonden. Afsluiten van de dorpskern voor doorgaand

vrachtverkeer is niet mogelijk vanwege het ontbreken van geschikte alternatieve routes. Ook het

openbaar busvervoer moet door het dorp heen kunnen. Bovendien heb je te maken met vracht-
bestemmingsverkeer. Wij begrijpen dat het een complex probleem is waarvoor de ideale oplossing

niet zomaar op de plank ligt.

Over deze situatie, en de ergernis bij een aantal dorpsbewoners, heeft onze fractie enkele vragen.

1. ls het probleem, zoals hierboven geschetst, bij u bekend? Graag een toelichting.

2. Deelt u onze mening dat een dergelijke situatie, zoals benoemd, afbreuk kan doen aan de

leefbaarheid en vitaliteit van het dorp? Graag een toelichting.

3. Zijn recent verkeerstellingen en snelheidsmetingen uitgevoerd in de dorpskern van Heerle? Zo
ja, wanneer en wat waren de conclusies? Zo nee, gaat u dit op korte termijn nog doen?

4. Welke snelheidsremmende- en ontmoedigingsmaatregelen zijn tot op heden genomen en acht

u deze voldoende? Graag een toelichting waarop u dit antwoord baseert.

5. Bent u bereid aanvullende maatregelen te treffen en zo ja welke? Hierbij kunt u denken aan

fysieke zaken zoals extra bebording inzake de 3OKM-zone, snelheidssignaleringsborden
(smiley's), extra (veilige) parkeervoorzieningen, maar ook het contact leggen met bedrijven in
Heerle met het verzoek hun toeleveranciers te vragen rekening te houden met de

verkeerssituatie. Frequentere toezicht en handhaving is daarnaast ook nog een optie.

ln het kader van nog betere en diepere gesprekken met inwoners om te horen wat er echt leeft

in de wijken en dorpen gaat u aan de slag met "Roosendaal Spreekt, Roosendaal Doet",

waartoe een uitgebreid ambtelijk team is samengesteld. U start met een pilot in Burgerhout.

6. Behoren problemen zoals bovengeschetst ook tot de mogelijke gespreksonderwerpen?
7. Kunt u aangeven wanneer u, volgens planning, met de diverse wijken en dorpen, en in dit

specifieke geval met Heerle, in gesprek gaat?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De geschetste situatie is bij ons bekend en is de afgelopen jaren ook aan de orde geweest in
diverse gesprekken met de Leefbaarheidsgroep. Het betreft hier inderdaad een veelvoud van
zaken dat niet eenvoudig is op te lossen.

2. Leefbaarheid en vitaliteit worden door meerdere factoren bepaald. Het bereikbaar houden van
het dorp en de aanwezigheid van een openbaar vervoerdienst spelen hier ook een rol in.

Meldingen over verkeersoverlast hebben in deze uiteraard ook een invloed op de leefbaarheid.
3. De laatste meting die heeft plaatsgevonden is van 2016. ln overleg met de Leefbaarheidsgroep

is toen op meerdere plaatsen gemeten. Uit de resultaten is samen met de Leefbaarheidsgroep
geconstateerd dat er niet structureel te hard gereden wordt.

4. Aangezien de snelheid niet zozeer het probleem is, zijn er geen aanvullende fysieke
maatregelen genomen. Wel heeft er meerdere keren een smiley gestaan en hebben wij
onlangs (op vezoek van met name de oudere bewoners) een zebrapad aangelegd bij de kerk
om een veilige oversteekplaats te maken van en naar Dorpshuis De Schalm.

5. Wij zijn bereid om wederom in gesprek te gaan te de Leefbaarheidsgroep om te kijken of er
toch nog aanvullende maatregelen mogelijk zijn.

6. Bij de methodiek van RSRD geldt dat de gespreksthema's worden gebaseerd op een data-
analyse van de staat van de wijk of een dorp. Problemen als de verkeersoverlast kunnen dus
wel degelijk ondenrverp van gesprek zijn, indien dit door een groot deel van de inwoners als een
belangrijk knelpunt wordt gezien.

7. RSRD richt zich momenteel op de pilot Burgerhout. lndien deze is afgerond c.q. zover
gevorderd is dat we de pilot kunnen evalueren, wordt bepaald wanneer en in welke volgorde de
andere wijken en dorpen aan bod komen.
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